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Ministrul Dezvoltarii Regionale si Turismului, Eduard Hellvig, considera ca cea mai mare
problema in ceea ce priveste turismul este ca
acesta a fost tratat la nivel guvernamental doar din perspectiva 
promovarii
.
"Eu cred ca cea mai mare problema pe care am avut-o in turism pana in momentul acesta este
ca am tratat problematica turi
smului 
doar din perspectiva promovarii. Cu alte cuvinte, am promovat Romania, am promovat o
statiune. Vine cetateanul, vede ceva la televizor - stiti ca imaginea fura sufletul -, te duci si vezi
localitatea respectiva fara infrastructura de drum, fara apa potabila, fara conditii de igiena si
atunci data viitoare degeaba mai faci 
promovare
, omul nu mai vine", declara Hellvig, citat de 
Agerpres
. 

El considera ca pana acum a existat o lipsa de dialog intre MDRT si reprezentantii industriei de 
turism
, ceea ce a dus la nevalorificarea unor componente importante, cum ar fi 
statiunile balneare
si turismul cultural.

  

Pentru a citi mai multe despre statiunile balneare, accesati aceasta sectiune a site-ului nostru.

  

Citeste mai mult...
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